
AKERSHUS

ÅRSMØTE 2025

LFPS Akershus
ONSDAG 09.04.2025, kl.18.30

Sted:

DOVRE BO- OG SERVICESENTER
OLE LIANSVEI 4, 1462 FJELLHAMAR

Dagsorden:

1.Åpning.

2.Konstituering:
 Godkjenning av innkalling og dagsorden
 Godkjenning av stemmeberettigede
 Godkjenning av saksliste
 Valg av møteleder
 Valg av sekretær
 Valg av to underskrivere til protokollen

Til behandling:
3. Årsmelding 2024
4. Regnskap 2024, med revisors beretning
5. Forslag til rammebudsjett for 2025, til orientering
6. Innkomne forslag
7. Valg
8. Avslutning



Årsmelding for Landsforeningen for Polioskadde
Akershus (LFPS A) 2024

Ordinært årsmøte for 2023 avholdt på Dovre Bo og Servicesenter
mandag 11.mars 2024

Styret har hatt følgende sammensetning:

Leder Bjørn Danielsen

Nestleder/sekretær Helene Kjølstad

Økonomiansvarlig Arne Furulund

Styremedlem/hjemmeside Kjell Rehoff Larsen

Styremedlem Wenche Gabrielsen

Varamedlem Bjørn Nordengen

Valgkomite: Aud Aasheim, , Fridtjov Næss, Jarle Edvardsen

Revisor: Åse Olsen

Arbeidsfordeling i styret:

Kontakt medlemmer: Alle i styret

Tilgjengelighet: Alle i styret

Skatt/NAV: Arne, Bjørn

Bil/Bilordning: Arne, Bjørn

Hjemmesiden: Kjell



Periodens virksomhet:
Per 31.12.2024 har LFPS Akershus ??? medlemmer. Året har vært ett
normalt arbeidsår. Det er avholdt 7 styremøter i 2024. Det er også avholdt
5 AU-møter i samarbeid med Østfold. Vi har også hatt en styresamling
sammen med Østfold, denne foregikk på Brennemoen Hotell på Mysen, et
veldig trivelig sted. Årets årsmøte på Dovre Bo–og Servicesenter ble et
hyggelig møte som ble avsluttet med PIZZA, brus og kaffe.
Vårens medlemsmøte ble arrangert som et Lunsjmøte på Vettre Hotell sin
vinterhage til alles tilfredstillelse.
Årets julebord ble avholdt på Mortens Kro, til alles tilfredsstillelse. God
mat og godt drikke, og hyggelig samvær.
Det har også vært avholdt fagdag i samarbeid med Østfold LFPS. Godt
frammøte og en meget vellykket fagdag, som ble avsluttet med felles
middag.
Det ble også arrangert felles medlemsmøte med Østfold og Akershus på
Storebaug utenfor Moss, meget vellykket, fullt hus og god stemning

Det har i løpet av året vært jobbet mye for å arrangere en felles tur, dette
har vi ikke lykkes med, da det etter styret i Østfold og Akershus sin mening
ble uforholdsmessig kostbart.

Helene og Bjørn deltok på NHF Øst sitt områdemøte.
Helene deltok også på NHF Øst sitt årsmøte i april.

Hjemmesiden:
Hjemmesiden har fungert bra.

Samarbeid Akershus Østfold:
Samarbeidet fungerer utmerket. Dette samarbeidet gjør oss i stand til flere
turer og aktiviteter med mer.

Kursdeltakelse m.m.:
Vi har ikke hatt noe slik virksomhet.



Representasjon i egen organisasjon:
Helene Kjølstad Vara i Sentralstyret LFPS

Fortsatt drift:
Forutsetning for fortsatt drift er til stede og årsregnskapet for 2024, og
budsjett for 2025 er satt opp under denne forutsetningen.

Forhold som påvirker det ytre miljø:
Lagets aktiviteter påvirker ikke det ytre miljø.

Bjørn Danielsen Helene Kjølstad Arne Furulund
Leder Nestleder/Sekretær Økonomiansvarlig

Wenche Gabrielsen Kjell Rehoff Larsen Bjørn Nordengen
Styremedlem Styremedlem Varamedlem

REGNSKAP MED REVISORS RAPPORT

FORSLAG TIL RAMMEBUDSJETT FOR 2025, til orientering



INNKOMMENDE FORSLAG

VALG

Følgende er på valg:
Leder: Bjørn Danielsen for et år

Styremedlem: Kjell Rehoff Larsen for to år
Styremedlem: Wenche Gabrielsen for to år
Varamedlem: Bjørn Nordengen for et år

Revisor: Åse Olsen for et år
Valgkomite For et år

Følgende er ikke på valg:
Nestleder/Sekretær: Helene Kjølstad
Økonomiansvarlig: Arne Furulund


